
Bestuursvergadering commissie Dorpscontact 

Locatie: ’t Reght Huys Westzaan 

Datum: 7 oktober 2019, 20.00- 22.00 uur.  

Aanwezig: voorzitter Jerry Jahn, secretaris Ingrid Jahn, Martin van ’ t Veer, en ruim 45 

belangstellenden.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1+2 Opening vergadering 

Voorzitter Jerry Jahn opent de vergadering en verwelkomt alle aanwezigen met een 

speciaal welkom voor de sprekers van deze avond: Bianca en Regina van Zusjez&Stijl, 

Piet Zwikker, Ton Zwikker en Cees Oudkerk. Gastspreker Martijn Schipper, agendapunt 5 

komt te vervallen i.v.m. afwezigheid zonder afbericht 

 

3 Notulen  

De notulen van de vergadering van 2 september worden goedgekeurd.   

 

4 Mededelingen en ingekomen stukken 

Secretaris Ingrid Jahn heeft een aantal mededelingen en heeft enkele berichten 

ontvangen: 

- 8 oktober vindt n.a.v. wat is besproken is in de vergadering van 3 juni een schouw 

plaats op de Kerkbuurt. J.J. Allanstraat en Zuideinde. Tot morgenochtend kan iedereen 

nog zaken aandragen 

- 1 november vindt weer de Lichtjesavond plaats 

- Denise de Vries heeft de Winterfair overgedragen aan de Westzaanse Gemeenschap, zij 

heeft zich wel beschikbaar gesteld voor ondersteuning. Voor de Winterfair wordt nog 

gezocht naar een Kerstman en vrijwilligers.  

- Historische Vereniging heeft een lezing over de stelling van Amsterdam en is voor 

iedereen toegankelijk na de vergadering. Tijdstip 20.30 incl. 2 consumptiebonnen 

- Er is een verzoek ingediend voor sfeerverlichting rondom ‘t Reght Huys en het 

aansluitende stuk Kerkbuurt. De financiering van € 6000 moet nog worden onderzocht, 

eventueel kan, als er voldoende geld binnenkomt uit de Rabo Clubactie, daar een deel 

vanuit worden gefinancierd.   

- Ingrid meldt dat de Dorpscommissie geen klachtenbureau is en bewoners zelf contact 

moeten opnemen met het speciale nummer 14075 van de Gemeente of te mailen.  

- Aansluitend meldt Sabine dat op dit moment krakers zijn ingetrokken in het pand op de 

J.J. Allanstraat 121. De bedoeling is dat de Historische Vereniging zich daar gaat vestigen 

samen met een Uitvaartcentrum. Ingrid gaat actie ondernemen. 

 

5  Gastsprekers Bianca en Regina van ZusjeZ & Stijl 

Aanleiding voor de presentatie is de ontmoeting met Ingrid op 14 september j.l. tijdens 

De Dag van Westzaan. De zussen zijn nu 1 jaar bezig met hun bedrijf en maken 

handgemaakte woonaccessoires. Ze hebben enkele voorbeelden meegenomen zoals: 

vilten keien, 3D geprinte kikkers van PLA, die er uitzien of ze van zijde zijn gemaakt,  

schilderijtjes gemaakt door te laseren op hout of andere laser gebrande accessoires en 

macramé wandkleden en plantenhangers. Binnenkort gaan ze op zaterdagen 

inloopworkshops organiseren, ook hebben ze een samenwerking met Bloembinderij 

Provence. De openingstijden zijn: donderdag t/m zaterdag van 10.00 uur t/m 17.00 uur. 

ZusjeZ & Stijl zit op de J.J. Allanstraat 334. 

 

6  Piet Zwikker, Ton Zwikker en Cees Oudkerk 

Provincie wil Boeren weg hebben uit Westzaan, luidde het agendapunt. Aanleiding de 

boeren spreekruimte te geven, was het onverwachte bezoek van een makelaar aan boer 

Cees Oudkerk. Deze makelaar zorgde voor de nodige onrust bij de Westzaanse agrariërs 

omdat hij onaangekondigd de boel aan het opnemen was. Een rare manier van 

communiceren zo vond ook de commissie Dorpscontact die daarop de vergadering open 

stelde om gevoelens van onrust en bezorgdheid te delen. Op een eerdere bijeenkomst 

belegd door de provincie Noord Holland waar ook bovengenoemde aanwezig waren, zijn 

de basis voor de onrust. Hier werden ideeën voor een andere inrichting van de polder 

gedeeld. Waarbij ook toen werd aangegeven dat als boeren niet mee willen werken men 



zelfs over kan gaan tot onteigening. Een verontrustende gedachte zo vindt men unaniem. 

Piet Zwikker neemt het voortouw de aanwezige te informeren waarom boeren uit 

Westzaan zouden moeten verdwijnen. Hij vertelt aan de aanwezigen welke redenen ten 

grondslag kunnen liggen: 

- bodemdaling in veenweidegebieden 

- stikstofuitspraak 

- verbrakking 

Uit de analyse van Zwikker blijkt dat deze mogelijke redenen niet gefundeerd zijn en 

gemakkelijk weerlegt kunnen worden. Volgens Zwikker moeten inzake het stikstofbeleid 

niet minder maar juist meer boeren in Westzaan komen. Grasland kan 20.000 kg CO2 

per jaar opnemen en ongeveer 5½ miljoen liter zuurstof produceren; dat is meer dan 1 

ha. bos. De norm van de hoeveelheid stikstof die in een Natura 2000 gebied mag 

neerslaan is in Nederland 0.05 MOL, dit is ca. 7 gram stikstof per ha. Het is de laagste 

waarde van heel Europa. Veel agrarische grond valt onder Natura 2000, dit zijn gebieden 

die belangrijk zijn voor flora en fauna. Bijna de gehele Westzanerpolder is een Natura 

2000 gebied. Vanuit het publiek komt de vraag wat een Natura 200 gebeid is. Zwikker 

legt uit: “Dit zijn gebieden die zijn aangewezen als beschermde natuurgebieden. In 

Natura 2000-gebieden worden bepaalde diersoorten en hun natuurlijke leefomgeving 

beschermd om de biodiversiteit te behouden. Nederland heeft ruim 160 Natura 2000-

gebieden.  

Piet Maas, ex- Westzaner, wordt gevraagd zijn ervaring te delen over Spijkerboor waar 

van een soortgelijke situatie sprake is. Hij adviseert met een klein comité, waarin diverse 

maatschappelijke belangenvertegenwoordigers zitting hebben, een plan te schrijven hoe 

Westzaan er in de toekomst uit moet zien. Een aantal boeren hebben al een visie 

geformuleerd vanuit agrarisch oogpunt en zich verenigd in de Positieve Poldergroep 

Westzaan. Zij klagen dat hun zienswijze echter niet bij de juiste personen terecht komt 

waardoor ook niets gebeurd met hun zienswijze. Doel van de Positieve Poldergroep is een 

positieve bijdrage te leveren aan het toekomstperspectief voor de polder Westzaan. 

Gelukkig hebben de agrariërs hun visie uitgeprint meegenomen waardoor deze kan 

worden uitgedeeld. Voor diegene die deze visie willen lezen kan deze worden opgevraagd 

bij secretaris Ingrid Jahn. Ook de stikstofberekeningen van het RIVM en de uitspraak 

over de stikstofnorm zijn volgens de boeren onjuist en niet werkbaar. Een reden om op 

16 oktober te protesteren in Den Haag waarbij zij hopen op steun. Boeren lopen al jaren 

in de pas en hebben tot nu toe alle milieuwijzigingen  en bedrijfsmatige aanpassingen 

doorgevoerd binnen het bedrijf. De maat is nu vol, zo klinkt het algemene geluid. 

Uiteindelijk adviseert Piet Maas de politiek concrete voorstellen te doen en hun uit te 

nodigen i.p.v .af te wachten. Rina Schenk (VVD - secretaris van o.a. Ruimtelijke 

ordening, omgevingsvisie en Gebiedsontwikkeling) belooft dat zij gedeputeerde Esther 

Rommel (VVD - voor Natuur en landschap, Grond, Bodemdaling en PAS) zal uitnodigen 

voor een gesprek met de boeren van de Positieve Poldergroep. Rina zal aan Cees 

Oudkerk  doorgeven welke datum een gesprek kan plaatsvinden waarna Cees voor de 

verdere organisatie zal zorgen. 

 

8  Wvttk + Rondvraag 

Cor meldt dat dat de verkeerszuil op het Zuideinde de verkeersveiligheid niet ten goede 

komt (zie ook eerdere notulen). Doordat de zuil vlak voor zijn oprit staat moet hij 

ingewikkelde manoeuvres uithalen. Rina Schenk geeft aan dat hij wordt weggehaald  als 

gestart wordt met de herinrichting. Secretaris Ingrid Jahn zet hem op ‘t lijstje voor de 

schouw van morgen. Ook worden nog vragen gesteld over het diepriool. Vooral de 

bewoners van de Zuivelboerderij op Zuideinde 260 geven aan veel overlast te 

ondervinden. Ingrid geeft aan dat ze het morgen kan benoemen tijdens de schouw, maar 

geeft aan dat de schouw in het teken staat van veiligheid. Martin geeft aan dat Piet 

Veldhuis alles kan vertellen over het diepte riool.  

 

9 Sluiting vergadering 

Jerry bedankt de gastsprekers en aanwezigen en nodigt allen uit voor een hapje en een 

drankje en nog wat na te praten met elkaar. De volgende vergadering is op maandag 4 

november 2019. 

 

 

 


